
VKC´s medlemsmöte på Hållö Fyr och Bohus-Malmön 

Torsdagen den 29 september har vi höstens medlemsmöte och programmet ser ut enligt 

följande:  

 

Ät gärna lunch innan avfärd, endast förfriskningar serveras på bussen. Tänk på att 

varma/vindtäta kläder och bra skor kan behövas. 

 

11.45: Samling vid Shell bensinstation vid Nils Ericsson platsen. 

12.00: Buss avgår till Smögen. 

14.00: Ankomst till Smögen, båt avgår till Hållö. 

14.15: Ankomst Hållö, besök på fyren och föredrag av personal från Sjöfartsverket. Fika 

serveras. 

16.00: Båt avgår till Bohus-Malmön. 

17.00: Ankomst Bohus-Malmön, buss till Pensionatet. 

17.00 – 18.00: Promenad till och besök på KIMAB´s provstation för de som vill. 

18.00 – 19.00: Föredrag om provstationen av Bertil Sandberg, KIMAB. Information från 

styrelsen, bl. a. om nya hemsidan. 

19.00 – 21.00: Skaldjursbuffe´ på Bohus-Malmön´s pensionat. 

21.00: Buss avgår till Shell bensinstation vid Nils Ericsson platsen. 

23.00: Ankomst Nils Ericsson platsen. 

 

Vi vill ha Er anmälan senast måndagen den 19 september. 

charlotte.persson@afconsult.com  010 5057360. 

mats.nordin@tikkurila.com   070 6375788 

patrick@knutrydberg.se                        070 5575471. 

  

Ta gärna med en eller flera gäster, kostnad 750 kr/st. 

Medlemmar/hedersmedlemmar kostnadsfritt. 

Välkomna/Styrelsen 

 

Anteckningar förda vid VKC´s medlemsmöte på Hållö fyr och Bohus-

Malmön. 

Vi startade vid Nils Eriksson platsen vid lunchtid för färd mot Smögen, vi stannade till på 

vägen för att plocka upp några medlemmar och ytterligare några anslöt i Smögen. 

Totalt var vi 31 medlemmar och gäster anmälda. 
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Vi bytte bussen mot båt i Smögen för färd till Hållö, där vi besökte fyren som var ommålad. 

Vi fick information från personal på Sjöfartsverket om hur arbetet hade gått till. 

Efter att vi fått i oss en välbehövlig fika gick båten vidare till Bohus-Malmön där bussen slöt 

upp och transporterade oss till Pensionatet på ön. 

Vi promenerade till KIMAB´s provstation och tittade på pågående korrosionsprovningar. 

Tillbaka till Bohus-Malmön´s pensionat där Bertil Sandberg informerade om KIMAB´s 

verksamhet och korrosionstesterna på ön. 

Information från styrelsen av vår ordförande Charlotte Persson. 

Johannes Viström som har gjort vår nya hemsida talade om hur den nu såg ut och hur det är 

tänkt att den i framtiden skall fungera. 

Efter detta åt vi en mycket god och som det kändes välbehövlig skaldjursbuffé. 

Vid nio tiden gick bussen tillbaka till Göteborg med nöjda och mätta deltagare. 


